
Tornem a viure la Festa Major, però amb seguretat i precaució 

 

L'edició del 2021 de la Festa Major significarà la seva recuperació després que el 2020 se 

celebrés molt limitada i sobretot amb activitats a través d'Internet. Aquest any tindrà un 

format més semblant al dels anys anteriors a la pandèmia, però amb totes les condicions que 

ens imposa la situació sanitària. Organitzarem més de setanta activitats per a tots els públics, 

sempre regulant els controls d'accés i aforament als espectacles i respectant totes les mesures 

sanitàries necessàries. La vacunació va molt bé però hem de continuar cuidant-nos i sent 

prudents, ja que la vacuna protegeix de les conseqüències més dures de la malaltia, però 

encara segueixen produint-se un nombre important de contagis amb els inconvenients que 

aquests generen. 

I si la crisi sanitària encara persisteix, encara que sigui amb menys gravetat, sembla que la crisi 

econòmica remet, ja que hi ha signes de recuperació molt evidents. S'està generant molta 

ocupació i s'han aprovat els fons europeus, que ajudaran a consolidar activitat econòmica. Així 

mateix, a Viladecans estem rebent noves inversions i empreses que s'instal·len al municipi, 

cosa que és un bon senyal de cara al futur. 

En aquest moment de transició hem de recordar els sanitaris, aquelles persones que van 

treballar a preu fet i van arriscar la seva salut pels altres quan pitjor ho estava passant la 

societat. Viladecans vol recuperar aquell aplaudiment que els oferíem des dels balcons, cada 

dia, a les vuit del vespre, i per això la Festa Major dedicarà el pregó a aquest col·lectiu. La 

doctora Julia Santos, responsable del servei d'Urgències de l'Hospital de Viladecans, iniciarà la 

celebració, en representació de tots els treballadors i treballadores dels serveis sanitaris de la 

ciutat. Ella, com tants altres companys i companyes, ha viscut durant el darrer any i mig una 

realitat duríssima molt propera. Han vist massa patiment, massa a prop. 

Per sort, el nostre sistema de salut ha demostrat la seva força i capacitat de resiliència. A més, 

a la nostra ciutat, el futur del sector se'ns presenta molt positiu. Si fa poc que aconseguim el 

tercer Centre d'Atenció Primària –el CAP Montbaig–, veiem ara com les obres d'ampliació i 

renovació de l'Hospital avancen a bon ritme cap a l'horitzó marcat per a la conclusió, a la 

primavera del 2023. Ja es veuen les dimensions d'aquest gran equipament, que hem 

aconseguit els ciutadans i les ciutadanes amb les nostres reivindicacions. L'Hospital no ens ho 

han regalat; és fruit de la insistència i la il·lusió de la ciutadania, les entitats i els ajuntaments 

durant anys. Hem d'estar orgullosos d'aquesta reivindicació i del resultat. 

El pregó de la responsable d'Urgències de l'hospital donarà inici a la Festa Major. Espero que 

gaudim tots i totes de les activitats culturals i de lleure proposades per les entitats i 

l'Ajuntament, així com de l'oferta comercial i gastronòmica de la ciutat aquests dies que 

encara és estiu. Hem d'actuar amb prudència, perquè la pandèmia segueix, però també hem 

de viure aquest espai de cultura i diversió per començar a recuperar de mica en mica, amb 

seguretat i precaució, la normalitat. Feliç Festa Major! 


